
 
REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD  
JEGER- OG FISKERFORENING 
 
 
 

Møte:  
 

Styremøte Styremøte nr: 
7/2024 

Dato: 18.11.2024 Kl: 18.30 
 

Sted: Klubbhuset til Nannestad JFF Referent:  
 

Deltagere: Hanne, Turid, Rachel, Birgithe, Lars Olav, Karl Erik, 
Lars Petter, Atle. 
 
Meldt ikke møtt:  Hans Olav. 

Antall sider:  
4 

Saksliste: Utsendt. 
SAKSLISTE 

1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra 
styremøte 30.09.2024 

• vedlegg. 
 

2. Støtte til elgjaktkurs for damer 
Det vises til tidligere utsendt søknad fra 
Rachel om støtte vedr Elgjaktkurs for damer. 
Kurset er nå gjennomført.  

 Vurderinger 
Styreleder synes det er positivt at et av 
styremedlemmene våre stadig «utvider 
horisonten» rundt jakt. Selv om foreningen ikke 
driver med elgjakt, er det positivt at 
styremedlemmene i foreningen har erfaring og 
kunnskap om forskjellige jaktformer. 
Forslag til vedtak 
Styret er positive til søknaden, og innvilger 50 % 
støtte, kr 2.000,- 
 

3. Kort regnskapsrapport pr 31.10 v/kasserer 
Rapport gjennomgås på styremøtet 
 

4. Nytt fra utvalgene 
• Fiskestell. 
• Jaktutvalget. 
• Jaktskytterutvalg 
• Jakthund. 

 
5. Møte- og aktivitetsplan 2025 

• Vedlegg 
 

 

 

 



6. Ref. fra møte om barne- og ungdomsarbeid med 
BJFF 

7. Div 
• Samarbeid med ulike leverandører. 

 
 
 
 
1. Referat fra sist 
 
Vedtak: 
 
Godkjent. 
 
 
2. Støtte til elgjaktkurs for damer 
Det vises til tidligere utsendt søknad fra Rachel om støtte vedr Elgjaktkurs for damer. Kurset er 
nå gjennomført.  
 
Saken ble diskutert i styret, og følgende vedtak ble gjort: 
 
Vedtak: 
 

• NJFF har ferdig avtalemaler med spesifikke kurs NJFF tilbyr. Nannestad JFF lager 
en avtale med den som skal gå kurs, mtp binding til å holde kurs i ettertid.  

• Retningslinjer for kursvirksomhet utarbeidet av Lars Petter vedtas. Disse gjelder 
fra 2025. Vedlagt. 

• Kurset som har blitt gjennomført før det nye vedtaket, blir støttet med 50%. Dette 
gjør vi siden det ble vedtatt før nye retningslinjer ble satt.  

 
 
3. Kort regnskapsrapport pr 31.10 v/kasserer 
Rachel informerte om regnskapet 
 

• Regnskap fra 01.01.24 – 31.10.24.  
• Fikk en liten fortjeneste på damejakt.  
• Har hatt en litt bedre inntjening i år 2024, men pga diverse innkjøp er resultatet + - 0 før 

avskrivninger og finans.  
• Reklamere for Grasrotandel på SOME. 
• Tjent noe på utleie av klubbhus.  
• Vedørende årsavslutning, undersøker Rachel om hun kan få hjelp av Jan Ove Hoffset. 

 
 
Vedtak: Regnskapet pr 31.10.2024 ble godkjent. 

 
 
 
 
 



4.  Nytt fra utvalgene 
 
• Fiskestell. 
• Jaktutvalget. 
• Jaktskytterutvalg 
• Jakthund- Tilbud fra V.I.P DOGWEAR 
 
 
Vedtak:  
 

• Fiskestell.  
- ingen spesielle nyheter 

• Jaktutvalget. 
- ikke vært et stort uttak av vilt.  

• Jaktskytterutvalg 
- Hans Olav ikke tilstede 

• Jakthund- Tilbud fra V.I.P DOGWEAR 
- Birgithe tar kontakt med dem ang en avtale.  

 
Vedtak: Tatt til etterretning 
 
 
5.  
Møte- og aktivitetsplan 2025 
• Vedlegg 
 
Vedtak: 
 

• Styremøter i 2025 blir avholdt på onsdager. 
• Første møte Budsjett blir 15.01.2025. 
• Utvalgsleder må ha forberedt regnskap til styremøte 05.03.2025. 
• Årsmøte 2025 blir 24.03.2025. 
• Tenker å få til en familiedag i 2025, da dette var vellykket i 2024.  
• Få til en dugnad i løpet av vinteren og forsommer 2025.  
• Gjøre ferdig gapahuk/utedo. 
• Råsjøfestival blir 21.06.2025 
• Skal gjennomføre ungdomscamp i samarbeid med Bjerke, Holter, Gjerdrum og 

Nannestad jeger og fisk. 27-29 juni. 
• Klubbkveld med grunneierlaget mtp salg av jaktkort, og evt foredrag.  
• Ha stand på Nannestad festivalen.  
• Endelig aktivitetsplan setter vi første styremøte i januar.  
• Reklamere for de ulike aktiviteten klubben skal ha. 

  
6. Ref. fra møte om barne- og ungdomsarbeid med BJFF 
 
Vedtak: 
 

• Det blir avholdt et nytt samarbeidsmøte mellom foreningen ang ungdomscamp mandag 20 
januar.  



• Ungdomscampen blir avholdt 27-29 juni.  
 

7. DIV. 
• Følge med ang utbygging av nett.  
• Hytte 
• SMS løsning 
• Simulator 

Vedtak: 
 

• Nannestad Allmenning har også interesse i å kjøpe hytta. 
• Birgithe informerer Øyvind Auli ang begrensing på SMS.  
• Hans Olav sjekker ut oppdatering på simulator.  

Neste styremøte: Onsdag 15. januar kl 18.30 i klubbhuset 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


